

ງານພົບປະສົງສັນຄັ້ງທີສອງ

ໂດຍ: ບ່າວຫຼັກເຈັດ

ບັລຍາຍໄດ້ຄົບຂໍ້	ເລີຍຂໍຕໍ່ແຊມເສີມ
ເພີ່ມເຕີມທາງແນວຄິດ	ມິດເພື່ອນຄຽງໃຫ້ເຫັນແຈ້ງ
ສາວຫຼັກເຈັດແປງທາງຊື່	ອ້າຍເຫັນດີວ່າສອດຄ່ອງ
ຮິຢຸນຽນຄັ້ງທີສອງ	ອີກສອງປີຂ້າງໜ້າ ໃຫ້ມາພົບກັນ

ຮິຢຸນຽນທີສອງນັ້ນ	ຊິຈັດຢູ່ການາດາ
ເອື້ອຍຍົມມະລາມີປະສົງ	ສົ່ງຈິດໝາຍວຽນເວົ້າ
ຫຼາຍຄົນຮວມກັນເຂົ້າ	ຈິ່ງເບົາມີຍີ່ແບ່ງ
ວຽກໜັກໜາພາກັນແຕ່ງ	ແບ່ງກັນເຮັດຮອບດ້ານ ແຜນການນັ້ນຊິແລ່ນເດີນ

ເຮົາຂໍຮ້ອງຮຽກເອີ້ນ	ເຊີນໝູ່ເພື່ອນທັງຫຼາຍ
ໃຫ້ປະສານຮວມພລັງ	ເພື່ອສ້າງສັນວຽກງານກ້າວ
ສຸມສະຕິບັນຍາເຂົ້າ	ເວົ້າກົມກຽວກຽວກ່າຍ
ທັງຮຸ່ນນ້ອງເອື້ອຍອ້າຍ	ອາຈານພ້ອມພໍ່າກັນ

ຮິຢຸນຽນຄັ້ງໜຶ່ງນັ້ນ	ຜິດໄດ້ຮັບມີຫຼວງຫຼາຍ
ເກີນຄາດໝາຍເຮົາກະຕວງ	ຊ່ວງໃຈຜູ້ຈັດຕັ້ງ
ນາງຂັບເງິນພມໃຈລົ້ນ	ຄຽບທຸກຄົນກໍຊົມຊື່ນ
ຄືກັບເພີ່ມແລ້ວຕື່ນ ຊື່ນໃຈໃນບາດກ້າວ	ພວກເຮົາໄດ້ຮ່ວມມື

ດຽວນີ້ ທຸກຄົນຫາວຢ່ອງຍື່	ຮູ້ຈັກຂ່າວຄາວກັນ
ໃຈປະສານໃນແນວຄິດ	ເປັນມິດກັນເມື່ອໜ້າ
ພາກັນຫາທາງເຂົ້າ	ຮວມເອົາກັນເປັນກ້ອນກຸ່ມ
ຄວາມຮັກແພງຕ່ອມຕຸ້ມ	ຊຸມແຊວເອີ້ນຮຽກຫາ ກັນແລ້ວ

ອີກສອງປີຂ້າງໜ້າ ພົບກັນຢູ່ ໂຕຣິນໂຕ
ໂທຖາມຄວາມນໍາສົມສັກ ວ່າຄັກໃຈແທ້ຄ້າວນີ້
ດ້ານຕົນຕຣິກໍເຫັນຍ້ອງ ຫມໍວັນທອງເອົາໃຈໃສ່
ພ້ອມທັງອາຈານໃຫງ່ ຂຽນແຕ່ງເພງພຽບພ້ອມ ທັງຝຶກຊ້ອມບໍ່ຖອຍ

ສ່ວນວຽກງານໃຫງ່ນ້ອຍ ພາກັນຊ່ອຍຈັດຫາ
ເອື້ອຍຍົມມະລາເລີ້ມວາງແຜນ ວົງແລ່ນຕຽມແຕ່ດຽວນີ້
ທາງເວີນມີກໍທັນຫ້າວ ພາກັນເອົາໃຈໃສ່
ອ້າຍທອງຄໍາກໍເຕັມໃຈ ຍົນດີຮັບຮອບດ້ານ ບໍ່ຂັດຄ້ານຊື່ຢ່າງຕາມ

ເອື້ອຍໜູ່ຮັກກໍບໍ່ຫ້າມ ພ້ອມທຸກຢ່າງເຫັນດີ
ສ່ວນພູມີແລະພວງພັນ ຮ່ວມປະສານບໍ່ຄາຂ້ອງ
ຫມໍວັນທອງຕຽມການໄວ້ ເອົາສົມໃຈ ໂດດເລີ ສ່ຽວ
ເຮົາໜລິນຕຣິດູກຫລຽວ ສ່ຽວສົມສັກຊື່ດັບຕ້ອນ ຂົນຄົນຈ້ອນຈາກເດີນຍົນ

ສ່ວນດ້ານການຄິດຄົ້ນ ຫຼືແຕ້ມແຕ່ງວາງແຜນ
ແມ່ນຕ້ອງການທັງແນວຄິດ ຕິດຕໍ່ມາຫາໄດ້
ຂ້ອຍເຕັມໃຈຊື່ຊຸຊວ້ານ ຕາມສົມຄວນທີ່ເຄີຍຜ່ານ
ເຄີຍຮ່ວມແຮງປະສານ ກັບຂັນເງິນເທື່ອແລ້ວ ເດີນແຖວໜ້າຄູ່ກັນ

ສ່ວນອີກແຮງໜຶ່ງນັ້ນ ຄືອ້າຍໃຫງ່ວັນພິລາ
ເພິ່ນສັນຫາແນວປະດັບ ສໍາລັບງານໃຫ້ເລີງຮື້ນ
ພົດພື້ນຄືເຫັນນັ້ນ ຫຼາຍລາຍການບໍ່ໜ້າເບື້ອ
ເຊື່ອຝິມີຊຸມຫມໍເຈົ້າ ອາສາເຂົ້າຊ່ວຍອີກແຮງ ຈົງແລ້ວ

ຢ່າຫາວ່າກັນແກ້ງ ບັງອາດແຊ່ ມີຈອງຫອງ
ຫມໍວັນທອງກັບໄພທູນ ຊ່ວຍເຈື້ອຈຸນຄູນໂຊກ
ຊຸດທິກຫຼາຍຄົນແທ້ ຊິໄປແວເຊົາເຮືອນເພື່ອນ
ເຮົາຢາກຂໍຢ້າເຕືອນ ຢ້ານເພື່ອນມົວແຕ່ພັນພີ້ ດົນຕຣີນັ້ນໃຫຍ່ຫຼັງ ເລີຫມໍເລີ

ຄັ້ງທິຫນຶ່ງເຄີຍພາດພັ້ງ ເຮົາຍັງຈົ່ມນໍາສົມສັກ ຢູ່ເດີ
ບໍ່ຕ້ອງຫນັກໃຈຫຼາຍ ໃຫ້ສະຫາຍນັ້ນຕຽມພ້ອມ
ຍອມບອກຄວາມຈິງໄດ້ ວ່າມີໃຈຍິງໃດແນ່
ຢ່າໄປແວເຜີ້ ຢ່າໄປແວພັນນັ້ນ ມັນຊິຫຍຸ້ງບຸງໃສ່ໄຫມ

ຄັນເພື່ອນມີໃຈໃຫ້ ສາວຫນຶ່ງຢ່າມີສອງ ເດີເພື່ອນເດີ
ຢາກກ່ຽວດອງກັບສາວຄູ ສີ່ໃຫ້ເຖິງ ຢ່າຖອຍກ້າວ
ເອົາໃຈສາວນ່າງອນງີ້ ຫມໍສົມສັກກະເປົ່າໃຫຍ່ ແທ້ເດີ
ຢ່າໄດ້ເຮັດປ່ອຍໄກ່ ເປັນເຈັດສີ່ເກົ້າແປດຫ້າ ຊິຂາຍຫນ້າຮອດເອື້ອຍຍົມ ພັນໃດ